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Kolínská spanilá jízda pokračuje! V 17. kole Kooperativa NBL si kolínští Medvědi
poradili i s celkem ambiciózních Svitav a stále tak živí šanci na postup do skupiny
A1.
Vstup do utkání se vydařil více hostujícím Turům, kteří hned po 2 minutách, za stavu 0:7
donutili domácího lodivoda Beneše k oddechovému času. I poté pokračovala dominance
Svitavských, ale pak přišla pro hosty rána v podobě nešťastného zranění ex-kolínského Kerra,
který si pravděpodobně obnovil zranění kotníku z počátku sezóny. V tu chvíli se kolínští
Medvědi probrali a začala famózní jízda, která znamenala poločasové vedení o 4 body.

Po změně stran se aktivitou hýřící Medvědi hnáni vyprodanou GEOSAN Arénou dostali až do
dvouciferného vedení. To si  pohlídali až do konce. Svitavy tak neuspěly ani ve druhém
vzájemném utkání. Kolín se dostal do aktivní bilance 9 výher a 8 porážek a v neúplné tabulce
je na 4. místě. Stále tak živí naději na postup do vysněné skupiny A1.

 

Lubomír Růžička: V první řadě gratuluju Kolínu a Benymu, jsme velcí kamarádi, takže mu
samozřejmě přeju v každém zápase, aby zvítězili, ale dneska jsem si přál, abychom vyhráli
my. Hodnocení bude z naší strany velmi jednoduché, my jsme sem přijeli s plánem, který
nám na začátku vyšel, hráli jsme opravdu dobrý basketbal a Kolín nevěděl, kde je. Ale pak se
bohužel stalo to, co je ve sportu velmi nepříjemné a to je zranění, Garreta Kerra. Vůbec
nevíme, na jak dlouho bude mimo, jelikož to je na stejné noze jako předtím. Všichni, kdo
aspoň trošku rozumí basketbalu, si musí uvědomit, že Garret Kerr je pro nás něco jako LeBron
James pro Cleveland. Všichni hráči dali najednou hlavu dolů, protože se lekli. Tohle je
nepříjemné, ale ke sportu to patří. Samozřejmě jsem se hráče snažil burcovat, dávat jim
hlavy nahoru, ale pak se to bohužel promítlo do druhé statistiky, a to je procentuální
úspěšnost střelby za 3 body. Tuším, že v půlce 4. čtvrtiny jsme pětkrát v řadě ubránili a měli
jsme čtyři naprosto otevřené střely, které bychom třeba u nás doma proměnili, ale bohužel,
byli jsme v dece a trošku s hlavama dole a proto jsme tahali za kratší konec. Pochvala pro
družstvo Kolína, hraje velmi chytře, má dobrého trenéra, který je chytrý, takže čte hru a my
jsme dnes bohužel byli ten slabší tým, hlavně po tom zranění, co se stalo.

Pavel Beneš: V první řadě děkuji za gratulaci. Je pravda, že jsme velcí kamarádi a spoustu
věcí spolu konzultujeme ohledně našich družstev i ohledně českého basketbalu a snažíme se
tomu oba pomoct ve svých klubech co nejvíce můžeme. My jsme byli unavení v 1. čtvrtině,
bylo to na nás vidět, po náročném utkání, které jsme odehráli ve středu s Děčínem a v němž
jsme dominovali. Hráči do utkání nevstoupili dobře a je pravda, že Svitavy na nás vlítly a
vytvořily si velký náskok. Musím říct, že poté to určitě ovlivnilo zranění Garreta Kerra, protože
on je pro Svitavy minimálně 50% výkonu. Dělá velká čísla jak pro sebe, tak i pro družstvo. My
jsme věděli, že Svitavy jsou velmi dobře složení v poměru bojovnosti a talentu, že to je velmi
dobré družstvo. Nabádali jsme hráče, abychom hodně nechali hrát samotného Marka s
pivotama, protože jsme nechtěli dostat do hry ostatní hráče, nechtěli jsme dostat do hry ani
Slezáka, ani Striu a Puršla. Nepodařilo se nám to akorát u Pavla Slezáka, který hrál vynikající



utkání. Chtěli jsme, aby Marko hodně zakončoval a to se nám povedlo. Též jsme nabádali
hráče, aby chodili pro útočný doskok a měli jsme jich dnes nakonec 15, což je pro nás
výjimečné číslo, protože my jsme družstvo, které nemá úplně výšku, ale bojovností jsme to
nahradili, Chtěl bych dnes poděkovat všem hráčům i divákům, za nasazení, za diváky, jak nás
hnali dopředu, protože to bylo opravdu vynikající a krásné utkání a jsme hrozně rádi, že jsme
se udrželi v boji o skupinu A1.

Bret Roseboro: Myslím si, že jsme začali velice dobře, ale po zranění Kerra jsme byli
znatelně oslabeni. Snažili jsme se probrat, ale minuli jsme několik střel a soupeř nás porazil
na obou stranách hřiště. 

Miloš Pajović: Jako první chci pogratulovat Svitavům ke skvělému výkonu. Trenér Beneš nás
výborně připravil na toto utkání a všichni jsme byli stoprocentně soustředění na tento zápas,
protože to pro nás byl velmi důležitý zápas. Chci moc poděkovat fanouškům, kteří přišli a
hnali nás dopředu. To je vše.

 

Body Kolín: Pajović Miloš 15, Šafarčík Petr 14, Skinner Lee Edward 12, Bakić Bojan 10, Číž
Adam 10, Dokoupil Petr 7, Machač David 5, Vocetka Michal 3, Bálek David 0, Harčár Pavel 0,
Horák Ladislav 0

Body Svitavy: Slezák Pavel 21, Marko Roman 18, Roseboro Brett Evan 10, Kerr Garret 5,
Jelínek Jiří 4, Puršl Šimon 3, Stria Luboš 3, Teplý Tomáš 1, Kotásek Eduard 0, Kovář Luboš 0

STŘELBA 3B. 22/7:25/7 STŘELBA
2B. 39/18:38/19 TH 24/19:9/6 doskoky 49:29 CHYBY 16:19 ROZHODČÍ Hošek Jan, Jeřáb
Jan, Znamínko Petr KOMISAŘ Paulík Robert POČET DIVÁKŮ 650

Hráč utkání: Miloš Pajović

K článku je připojeno celkem 12 obrázků.
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